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PÄEVAKORD: 

1. Teeneka õpetaja kandidaat 
2. Õppekavade kinnitamine 
3. HEV-ümarlaud 
4. Vanematekogu olemuse info õpetajatele 
5. Söökla remont ja söömise korraldus õppeaasta alguses 
6. B-korpuse kolmanda korruse mäguruumi arengud 
7. Kohapeal algatatud küsimused 
8. Hoolekogu järgmine koosolek 
 

Arutatud päevakorra punktid ja vastuvõetud otsused:   

1. Teeneka õpetaja kandidaat 

Arutati/kuulati: Direktor saatis juba eelnevalt Hoolekogule tutvumiseks faili Teeneka Õpetaja 
kandidaat Maire Kahu kohta, millega kõik olid tutvunud.  

Õpetaja Maire Kahu on töötanud AKG-s alates 2009. aastast eesti keele ja kirjanduse õpetajana 
gümnaasiumi astmes ning teda peetakse nii õpilaste kui kolleegide poolt hinnatud õpetajaks. 
Seda kinnitavad ka meie kooli eesti keele riigieksami stabiilselt head tulemused.  

Samuti osaleb ta erinevates suuremates ettevõtmistes, millest viimatine haridusprogramm 
Ettevõtlik Kool. 

Otsustati: Toimus hääletus ning Hoolekogu nõustus ühehäälselt direktori ettepanekuga anda 
Teeneka Õpetaja tiitel Maire Kahule.  

 



2. Õppekavade kinnitamine 

Arutati/kuulati: Õppejuht Marika Mäekivi tegi ülevaate õppekava üldosasse sisse viidud 
muudatustest. Enamik muudatusi oli pigem kosmeetilist laadi ning põhiväärtusi ja üldpädevusi 
ei muudetud. Suurimaks uuenduseks oli see, et õppekavasse kirjutati põhjalikult lahti 
hariduslike erivajadustega laste õppekava. Varasemas üldosas seda polnud. 

Mõned nopped sisse viidud muudatustest: 

• Arvutiõpetus nüüdsest alates 2. klassist (kuuenda klassini) 
• Eemaldatud keelerühma miinimumnõue 10 õpilast – et oleks paindlikum 
• Eemaldatud tehnoloogiaõpetuse/kodunduse valikuvõimalus, kuna nüüd saavad lapsed 

nii tehnoloogiaõpet kui kodundust mõlemat - poolaasta kaupa 
• Moodustatakse HEV-õppe töörühm 
• Tasemetööd 4. ja 7. klassi I trimestril 
• 7. klassi koolieksam III trimestril, suuline 
• 10. klassis koolieksam III trimestril, suuline 
• Eemaldatud mõned valikkursused, mida pole rakendatud 
• Lisatud mõned uued valikkursused näiteks: Sissejuhatus mehaanikasse ja 

tehnikateadustesse (1 kursus) – õpetajaks Janno Ligur 
• Valikkursusi saab muuta jrgm õppeaastaks 10. ja 11. klassi kevadel enne õppetöö lõppu 
• Riigikaitse muutus valikkursusest kohustuslikuks 
• 9. klassi õpilastele pannakse aastahinded välja 1. juuniks 
• Õppekavasse lisati terve peatükk: põhikoolis sihiseade lihtsustatud õppes  

 
Otsustati: Õppekava muudatused on kooskõlastatud AKG Hoolekoguga 
 

3. HEV ümarlaud 

Arutati/kuulati: Kokku on kutsutud töörühm koolisisestest erivajadustega lastega tegelevatest 
spetsialistidest: HEV-koordinaator, sotsiaalpedagoog, eripedagoogi assistent, abiõpetajad, 
pikapäevaõpetaja, logopeed. Nemad koostöös töötavad välja protsessid ja aitavad lahendada 
erinevaid murekohti, mis hariduslike erivajadustega lastega kaasnevad.  

Töörühma esimene kohtumine 28.08 ning kui töörühm on end sisse töötanud on võimalus 
töörühmaga kohtumisi kokku leppida ka lapsevanematel.  

Otsustati: Töörühm jagab infot avalikult kogu koolile nende tegemistest, kui nende tegevus 
on sealmaal. 

 

4. Vanematekogu olemuse info õpetajatele 

Arutati/kuulati: Kuna uus õppeaasta tähendab ka Vanematekogu uute liikmete valimist 
klassikoosolekutel, siis vaja vastav info edasi anda klassijuhatajatele. On ette valmistatud kiri, 
koos millega saadetakse ka põhikiri kõikidele klassijuhatajatele koos palvega igal klassil oma 
esindaja valida septembris. Esimene selle õppeaasta Vanematekogu koosolek toimub 
17.09.2024. 
Otsustati: Liis Märtson saadab Direktorile koostatud kirja ja direktor edastab info 
klassijuhatajatele.  



 

5. Söökla remont ja söömise korraldus õppeaasta alguses 

Arutati/kuulati: Remonditööd edenevad. Söögisaali osa ei kuulu seekordsesse projekti, aga 
kätepesuala remont siiski õnnestus lisada – ehk siis ka see ehituse käigus värskendatakse.  

Ehitustööde tähtaeg 14. november 2024, aga on lootust, et juba oktoobri lõpuks võib saada 
valmis.  

Seni kuni remont kestab, ei pakuta koolis hommikusööki! Samuti on pikapäeva toitlustamise 
võimalused piiratud ning seda pakutakse vaid Karksi-Nuiast kaugemal elavatele õpilastele. 
Palutakse sellega arvestada ning lapsele võileib või muu energiaamps pikkadel päevadel kaasa 
anda.  

Söömine on korraldatud kooli aulas, kõik vajalik on sinna juba sisse seatud. Toit valmistatakse 
meie kokkade poolt Mõisaküla kooli köögis ning transporditakse termostega siia. Nõudepesuks 
kohandati koristajate ruum.  

Söögivahetundide ajad ja graafik jääb tavapäraseks. 

Otsustati: Direktor jagab vajadusel jooksvalt infot 

 

6. B-korpuse kolmanda korruse mänguruumi arengud 

Arutati/kuulati: Hoolekogu liikmed käisid ja tutvusid ühiselt ruumi hetkeseisuga. Hetkel veel 
viimased tolmutööd ja lihvimised, kuid kooli alguseks on plaanis kõik tolmuvabaks saada, 
ripplagi ja põrandakatted ka paika. Teha jääb siiski veel hulk lõppviimistlust, elektritöid ja 
paigaldada valgusteid. Siseuksed saabuvad samuti septembri esimesel nädalal. Viimasel 
nädalal on protsessi olnud kaasatud ka õpetajaid ja õpilasi.  

Tegemist on olnud ühe väga suure ja ägeda projektiga ning annab innustust veel erinevaid 
projekte sedasi ette võtta. Küll kogukonna kaasatuse osas veel on vaja tööd teha.  

Otsustati:  - 

 

7. Kohapeal algatatud küsimused 

Arutati/kuulati:  

• Õpetaja Mari Kahu saatis kirja, et Liikuma Kutsuva kooli meeskond otsib enda seltsi 
lapsevanemat. Koos saadakse kokku vähemalt kord trimestri jooksul ning ühiselt 
leitakse parimaid lahendusi kuidas meie kool liikuvamaks muuta. Hoolekogu liige Ene 
Talu oli nõus selles osalema. Hoolekogu ühehäälselt nõus. 

• Hoolekogu aseesimees Liis Märtson tõstatas ka teema, et kui eelmisel aastal oli 
Hoolekogu suuremateks töisteks eesmärkideks Vanematekogu käimalükkamine ja 
Mänguruumi projekt, siis sarnaselt võiks ka selleks aastaks mingid konkreetsed 
eesmärgid seada. Et igaüks võiks sellele mõelda ja järgmisel korral neid variante 
arutada. Selleks ajaks on ka praegused projektid juba lõpusirgel.  



• Tõstatati teema, et naiste saun vajaks värskendust – viimati tehtud 5-6a tagasi ning puit 
on väsinud ja kulunud. 

• Samuti jõusaali seadmed vajaksid järjest väljavahetamist. Need sinna paigaldatud ca 
aastast 2007 ning kuigi seadmeid on pidevalt hooldatud ja remonditud, siis mõned asjad 
enam ei tööta. Hoitakse silmad lahti, et ehk mõned suured jõusaalid on oma tehnikat 
uuendamas ja õnnestuks soetada teise ringi seadmeid.  

• Kooli ette oleks vaja turnimisväljakut, loodetavasti õnnestub sellele mõni projekt 
kirjutada ja rahastus saada. See annaks lapsi vahetundidel rohkem õue meelitada ja 
liikuma panna.  

Otsustati: - 

 

8. Hoolekogu järgmine koosolek 

Arutati/kuulati: Pakuti välja järgmise Hoolekogu toimumisajaks teisipäev, 1. oktoober kell 
18.00 ning Vanematekogu koosoleku toimumisajaks sellest kahe nädala jagu varasem aeg ehk 
teisipäev 17. september kell 18.00.  

Hilisem muudatus: Seoses Hoolekogu esimehe ettepanekuga muuta järgmise Hoolekogu 
toimumise päeva, otsustati määrata koosoleku toimumise ajaks 30. september kell 18.00. 

Otsustati: Järgmine hoolekogu koosolek toimub esmaspäeval, 30. septembril kell 18.00 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/         /allkirjastatud digitaalselt/  

Liis Märtson             Airika Lainoja   

Koosoleku juhataja          Protokollija 

 


